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 1: Opening en Agenda vaststellen  
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom, en heet de gasten welkom. Hij geeft 
aan dat lid Noortje Schuddebeurs zich heeft afgemeld wegens andere verplichtingen.  
 
2: ingekomen en uitgaande stukken  
Wij lopen de ingekomen en uitgaande stukken door. Er is een e-mail van beleidsontwikkelaar 
ontvangen van Aanvullende Maatregelen Participatie, dat het kinderpakket met €50,- euro wordt 
verhoogd in het jaar 2020 dus het kinderpakket zou per jaar €350 euro zijn. De volledige reactie 
vanuit het college zal in de week van 11 TM 15 november worden toegezonden aan de BASD. Er is 
een e-mail ontvangen van beleidsontwikkelaar Concept Verordening WMO 2020, we zullen in de 
week van 20 november de inhoudelijke reactie vanuit het college B&W gaan ontvangen. 
 
3: visie en werkwijzen BASD 
De voorzitter geeft een toelichting over de visie en werkwijzen van de BASD. Hij gaat nog een keer de 
stukken van de werkwijzen en visie sturen naar alle leden van de BASD. Als de leden vragen hierover 
hebben kunnen ze contact opnemen met de voorzitter. Daarna zou de werkwijzen en visie van de 
BASD op de website geplaats worden. 
 
4: Adviesaanvragen  
Wij bespreken eerst het advies Aanvulden Maatregelen Participatie: 
Marjon Smulders en Hatice Çöplü hebben deze adviseringaanvraag in behandeling genomen namens 
de BASD. Ze hebben alle stukken en de adviseringaanvraag zorgvuldig bestudeerd en zijn hier 
meerdere dagen mee bezig geweest. Ze hebben het advies Aanvulden Maatregelen Participatie met 
goede argumenten onderbouwt. Het heeft ze erg veel tijd gekost en was er weinig tijd om inwoners 
en organisaties hierover te bevragen.  
 
Inspreken bij de forum vergadering: Marjon Smulders heeft gevraagd of alle leden het goed vinden 
dat ze het advies Aanvulden Maatregelen participatie in gaat spreken bij de forum vergadering 
namens de BASD.  De reden dat lid Marjon Smulders dit heeft gevraagd is dat het advies vanuit ons 
niet als ingekomen stuk stond bij de agenda forum vergadering bezuinigingen.  De voorzitter geeft 



aan dat hij uit verschillende kanten positieve reactie heeft ontvangen dat lid Marjon Smulders 
namens de BASD heeft in gesproken. De meningen van de leden van de BASD over inspreken bij een 
forum vergadering zijn verdeeld. De voorzitter vraagt of wij bij elke advies van ons in zullen gaan 
spreken bij de forum vergadering, hierop wordt aangeven dat wij het bij elke advies gaan bekijken. 
 
Wij bespreken tweede advies Concept verordening WMO 2020  
Mathilde Kupers en Adriaan Bertens hebben deze adviseringaanvraag in behandeling genomen 
namens de BASD. Ze hebben alle stukken en de adviseringaanvraag zorgvuldig bekeken, en het was 
behoorlijk veel onduidelijkheden. Ze hebben besloten om contact op te nemen met de betreffende 
beleidsontwikkelaar die hierover gaat. Ze hebben een goed gesprek gehad en hebben gevraagd wat 
de beleidsontwikkelaar precies wil weten van de BASD. Mathilde Kupers en Adriaan Bertens hebben 
de keuze gemaakt om over de grote lijnen een advies te gaan geven. Wat hun bevindingen zijn in de 
grote lijnen op het concept verordening WMO 2020. 
 
5: Ongevraagd advies   
Collectieve Zorgverzekering van de gemeente: Marjon Smulders zal graag een ongevraagd advies 
willen geven aan de gemeente over de collectieve zorgverzekering. Op dit moment heeft de 
gemeente de collectieve zorgverzekering via Menzis voor de inwoners die veel zorgkosten maken.  Ze 
heeft gekeken bij andere zorgverzekeringen die ook collectieve zorgverzekering bieden wat die 
allemaal bieden in hun pakket collectieve zorgverzekering. Marjon Smulders geeft aan dat 
zorgverzekering Zilverkruis in hun collectieve zorgverzekering uitgebreidere pakketten hebben wat 
een voordeel is voor de inwoners. Dit is aangenomen Marjon Smulders zou een concept ongevraagd 
advies gaan opstellen dat de gemeente voor het jaar 2021 met de zorgverzekering Zilverkruis kan 
afsluiten. 
Vrijwilligersvergoeding: Marjon Smulders geeft aan dat de vrijwilligersvergoeding in de gemeente 
Zutphen dat de vrijwilligers in Zutphen maximaal per jaar €1500,- euro mogen ontvangen. De 
landelijke vastgestelde vrijwilligersvergoeding is €1700,- euro dus €200 euro meer. Marjon Smulders 
wil dat de gemeente Zutphen dit rechttrekt met de landelijke maximale vrijwilligersvergoeding. 
Hatice Çöplü zal graag eerst uit willen zoeken wat de reden hiervan zijn dit gaat ze samendoen met 
Marjon Smulders en dan wordt het weer besproken in de BASD-vergadering. 
 
6: Stand van Zaken vanuit de CAZ 
Marjon Smulders heeft namens de BASD-vragen gesteld aan de beleidsmedewerker van de 
gemeente. Over de vragen die de BASD heeft ontvangen van de CAZ. Op 2 vragen zijn duidelijk 
antwoorden gekomen en door gemaild naar de CAZ. Op de derde vraag vanuit de CAZ zijn nog een 
aantal vraagtekens. Marjon Smulders zal hierover meer informatie willen ontvangen, ze gaat een 
afspraak maken met de betreffende gemeenteambtenaar. 
 
7 Herijken Visie Sociaal Domein   
Woensdag 7 november hebben wij een overleg gehad met Beleidsstrateeg sociaal domein Zutphen, 
over het herijken van de visie Sociaal Domein. Wij mogen een advies gaan geven over het concept 
visie Sociaal domein, De aanvraag om daar over te adviseren zou waarschijnlijk op 17 december 2019 
aan ons worden gevraagd. De secretaris zou dan op uitstel gaan verzoeken wegens kerstreces van de 
BASD leden en dat wij per 6 januari 2020 de adviseringaanvragen in behandeling gaan nemen. 
 
8: Ontwikkeling toegang sociaal Domein 
Ruud Beem geeft een toelichting over de ontwikkelingen toegang sociaal domein. Ruud Beem vindt 
dit een belangrijk onderwerp om dit goed te volgens als BASD zijnde. De gemeente is er vanaf 2014 al 
mee bezig. Alle informatie is te google sociaal domein, waar zitten de lokketen is nog erg onduidelijk 
jeugd, wmo, participatie. 
 
9: Belangrijke contacten 



Gemeente   
De voorzitter is gebeld door Hendrica Aardser voor een afspraak te maken met de voorzitter over de 
voortgang en hoe het op dit moment verloopt. Adriaan Bertens geeft aan dat het misschien een 
goede vraag is om te stellen hoe de gemeente kijkt op dit moment naar de BASD. 
Platform Sociaal Domein  
Liesbeth van Burken was namens de PSD aanwezig bij de openbare vergadering van de BASD. Ze 
heeft de stand van zaken over de PSD besproken en aangegeven dat de coördinatiecommissie van de 
PSD-uitbreiding zoekt om hun werkzaamheden te kunnen blijven uitvoeren. De PSD heeft op 22 
november weer een bijeenkomst over wonen in de wijk Liesbeth van Burken zou het fijn vinden als 
hier ook leden van de BASD bij zijn de volgende leden zouden naar de bijeenkomst gaan Mathilde 
Kupers, Ruud Beem en Marjon Smulders. Op 26 november gaat de coördinatiecommissie van de PSD 
evalueren en vraagt of hierbij ook een lid van uit de BASD aansluit Adriaan Bertens zou hierbij 
aansluiten als BASD als het mogelijk is voor hem. 
 
10: reflectie op de vergadering 
De voorzitter geeft aan dat hij dit punt heeft besproken met de secretaris of wij dit op de agenda 
willen laten staan hier hebben wij over afgesproken dat dit punt op de agenda blijft staan. 
Alle leden van de BASD vonden het een fijne vergadering. 
 
 11: Rondvraag  
Mathilde Kupers: wil graag weer een afspraak maken met Jorinde Klungers, directeur/bestuurder van 
Perspectief Zutphen. Hoe de stand van zaken staan bij Perspectief Zutphen. 
Marjon Smulders: Wil graag periodieke overleggen met de wethouder die gaat over Participatie, 
voorzitter geeft aan dit te bespreken met de gemeente. 
  


